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Datum:  26-04-2023  
Onderwerp:  Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller:  Joke van Zalingen. 
Aanwezig:  Sjoukje van der Loo, Henri Brendel, Henk van Goor, XE, Thomas van Arendonk , Loura 
Raamsdonk, Coby Lammers, Janice Sewray en Klaas Terpstra. 
Afwezig :  Gursel Gulen ,Yvon van Rijn, Margreet Beerhorst en Thomas van Arendonk. 
 
 
 

1. Opening. 
Henk opent de vergadering met een welkom aan allen, onder wie Marlène de Vette. 
 

2. Toelichting Wonen voor Ouderen/regionale aanpak ouderenzorg (Marlène de Vette) 
Mevrouw de Vette is programma manager bij de gemeente Maassluis. Aan de hand van een 
20-tal sheets geeft zij een glasheldere uiteenzetting over hoe het beleid is om de ouderen 
langer zelfstandig thuis te laten wonen. Daarin neemt ze mee de opdracht vanuit het Rijk, de 
Regiovisie en het convenant, Maassluis en de woonzorgopgave, wat biedt het WonenPlus en 
hoe gaat Maassluis dat uitvoeren. Toegankelijkheid, kwaliteit en betaalbaarheid van zorg 
staat onder druk door  groeiende vraag en personeelstekort. De ambitie is om in 2040 een 
gezonde generatie te hebben. Niet alleen de woonvormen op zich is de opdracht, maar zeker 
belangrijk is de omgeving, groenbeheersplan en openbare ruimte en beheerplan wegen. 
 

3. Mededelingen. 
Personele ontwikkeling. Hoewel Henri er al twee termijnen op heeft zitten, heeft hij 
toegezegd toch nog door te gaan binnen de Adviesraad.   
Doe mee markt. Op 1 mei a.s. is er de Doe mee-markt in de Koningshof. We hebben het 
programma en de deelnemende verenigingen van Sjoukje gekregen en de bemensing is 
geregeld. 
Terugkoppeling bijeenkomsten over het participatiebeleid en de omgevingsvisie. Henri is bij 
zo’n bijeenkomst geweest en de opbrengst van deze sessie vond hij mager. Er is afgesproken 
meer de jongeren aan te spreken en mensen met een migratie-achtergrond.  Er komt een 
vervolg met openbare bijeenkomsten. 
 

4. Verslag van de vergadering van 8 maart 2023. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

5. Uitvoeringsprogramma Maatschappelijke opvang. 
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Klaas en Margreet hebben hierover hun vragen en opmerkingen kenbaar gemaakt . We zijn 
twee keer bij Elementen geweest en bij de tweede keer zijn er al wat vragen beantwoord. Dit 
alles bij elkaar is waarschijnlijk genoeg om tot 1 stuk te komen dat Sjoukje nu in conceptvorm 
ons voorleest. Henri vindt dat visie en uitvoering door elkaar lopen. Sjoukje verwerkt de 
opmerkingen van Henri en Klaas in een nieuw document dat we toegestuurd krijgen en nog 
kunnen aanvullen. Niet in de tekst, maar als aanvulling onderaan. 
 

6. Actualiteiten/Wat is opgevallen in de media? 
Klaas voorziet problemen met de nieuwe pensioenregeling. Er is niks geregeld voor het 
nabestaandenpensioen en weduwen- en wezenpensioen. Hij is bang dat men uit eigen 
pensioenpot geld gaat uitgeven voor luxe zaken, zich niet realiserend dat hij een appeltje 
voor de dorst moet houden in geval hij geld nodig heeft voor eigen zorgvraag. Het blijft een 
zorgelijke ontwikkeling. 
 

7. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag. 
Henri heeft een goed gesprek gehad met Ilse de Jonge van ROGplus. Het contact met de 
Adviesraadleden van Vlaardingen en Schiedam gaat weer op gang gebracht worden. Maar 
dat zal na de zomer zijn. Janice vraagt Henri of er op inhoud nog wat te melden is tijdens de 
bijeenkomst over de omgevingsvisie. Benoemen wat de kwaliteiten van Maasssluis zijn, wat 
er gemist wordt en waar de verbeterpunten liggen. Henri is ook naar een avond geweest 
over de participatiewet met een afvaardiging van de Sportraad en de Cultuurraad. Margreet 
was daar ook. Daar is uitgelegd wat de participatiewet betekent en dat de burgers zo vroeg 
mogelijk bij het te maken beleid betrokken moeten worden. Middels een gehouden enquête 
weet men hoe burgers dat willen. Op de volgende bijeenkomst op 22 mei wordt bekend wat 
ze met alle input gedaan hebben. Coby vraagt aan Sjoukje of zij nog  informatie over het 
overleg van de ouderenbonden heeft.  Klaas heeft nog vragen over de Buurtcirkel. Henri 
vindt dat een Wmo-indicatie en een eigen op zich geen drempel hoeven te zijn, de doelgroep 
van de Buurtcirkel heeft vaak op andere terreinen ook al ondersteuning. 
 

8. Sluiting. 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Henk de vergadering. 
 
 
Volgende vergadering op woensdag 24 mei 2023. 
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